
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-125 
 
Datum indiening:  17 december 2011  
 
Onderwerp:   Begroting Presikhaaf   
 
Naam indieners: Ijanne Giesen (VVD) 
                           Joop Beumer (VVD)  
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
 
Inleiding/Aanleiding: 
De begroting die Presikhaaf ons voorlegt blijkt wederom niet sluitend. De VVD fractie 
maakt zich hier grote zorgen over. Wij geven nog steeds meer uit dan er binnenkomt. 
De VVD wil daarom dat Presikhaaf voortvarender orde op zaken stelt en het 
huishoudboekje kloppend maakt.  
 
 
Ten eerste de herstructureringskosten:  
Gezien de herstructureringskosten als momenteel begroot geen doorgang kan 
vinden, de kosten moeten gelijk gehouden worden aan de inkomsten. Je kunt niet 
meer uitgeven dan dat er binnen komt. Herstructureringskosten moeten genivelleerd 
worden aan de baten uit het herstructureringsfonds.  
 
 
Ten tweede het weerstandsvermogen:  
Wij zijn van mening dat Presikhaaf niet in moet teren op het weerstandsvermogen 
maar alles in het werk dient te stellen om de kosten te verlagen en de negatieve 
resultaten positief te beïnvloeden.  
 
 
Ten derde de garantie omzetregeling:  
Garantie omzetregeling waardoor de detacherings-quotering gehaald wordt is een 
goed initiatief, maar blijkt niet toereikend om de te verwachten negatieve resultaten 
te beïnvloeden. Derhalve vindt de VVD dat de detacherings-quotering niet alleen 
moet gelden voor de deelnemende gemeentes maar ook een leidraad moet zijn voor 
de bedrijfsorganisatie van Presikhaaf opdat zij voldoende acquisitie plegen om de 
negatieve spiraal te doorbreken.  
 
 
 



Concreet vraagt de VVD om keuzes voorgelegd te krijgen op basis waarvan 
besluit name in de raad kan plaatsvinden.  
 
1.Hoe denkt de Gemeente Overbetuwe invloed te kunnen uitoefenen op de 
nivellering tussen herstructureringsfonds en herstructureringskosten? 
 
2a. Hoe denkt de Gemeente Overbetuwe invloed te kunnen uitoefenen op het 
schijnbaar ongelimiteerd gebruik van het weerstandvermogen door Presikhaaf? 
 
2b. Kan er bijvoorbeeld nog ruimte gevonden worden in het afstoten van gebouwen?  
3.Hoe denkt de Gemeente Overbetuwe haar bijdrage in de afname te realiseren? 
 
4. Uit de begroting blijkt dat bijvoorbeeld de arbeidskosten te hoog zijn. Welke 
systemen worden in werking gezet om de acquisitie te verbeteren?  
 
5. Voor de VVD lijkt de grens bereikt  voor een alsmaar niet sluitende begroting van 
Presikhaaf. Derhalve als uiterste variant onze vraag: wat zijn de consequenties als 
wij volledig uit Presikhaaf stappen? 
 
6. In de begroting wordt onvoldoende aangetoond hoe Presikhaaf zijn bedrijfsvoering 
sluitend wil krijgen. Graag nader te preciseren over deze vraagstelling. 
 

 
 


